



Emne	Kredsbestyrelsesmøde
Dato	Tirsdag, den 16. maj 2023
Tid	09.30 – 14.30
Sted	Tønder
Mødedeltagere	Bjarne Andersen, Hetty Møller, Anita Illum, Jannie Hansen, Kim Jensen, Mette Andreasen, René Winzor, Stine Palmelund, Susie Pedersen, Tine Todsén, Torben B Madsen og Martin Rodam
Afbud	Simon Larsen, Lise Ploug
Referent	Martin Illum Rodam
Ordstyrer	Torben Baun Madsen

Dagsorden (punkterne er prioriteret)	Delmål:
1) Velkomst – (O)	Godkendelse af dagsorden. Praktiske oplysninger for mødet. <i>Ingen bemærkninger.</i>
2) Opmærksomheds-punkter (D)	Vi har defineret nogle opmærksomhedspunkter – er der mere, vi skal have på listen: 1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelse mv. 2) Sygefravær/samtaler, følges løbende op i valafdelingerne, beskyttelse af medlemmerne 3) Trivselsmålinger <i>Ingen bemærkninger.</i>
3) Status fra valgenhederne (D-O)	Hvad er der sket i valgenhederne siden sidst: - erfaringsudveksling - trivselsmålinger, I har kendskab Tønder: underdirektør stopper medie juni, afventer hvad der så skal ske. 5-6 nye kolleger er startet 1. maj. Nyt medlem er flyttet til fra Haderslev. Planlægger medlemsarrangement i juni. Ribe: undersøgt om der kommer 58+ møder til provinsen - PFA vil afholde møder efter sommerferien ude i landet. Der kommer ikke nogen tilbagemeldinger fra medlemmer vedr. tildeling af tillæg. Enkelte tilbagemeldinger vedr. ønsker til OK 24, bl.a. generelle lønstigninger og tilbageførsel af mistede fridage mv. Fredericia: Ansat ny funktionsleder. Der er startet ny underdirektør i huset, som også vil medføre, at der skal oprettes et nyt kontor for Kvalitet og Styring – kan give udfordringer med yderligere medarbejdere i huset, da der pt. er fyldt godt op.

	<p>Middelfart: nyt medlem kommet til fra Haderslev. Nye medarbejdere er inviteret til orienteringsmøde, med HK, AC og DTS. PFA afholder 58+ møde til september, mødet bliver for DTS medlemmer i det fynske område – invitation vil blive sendt ud til vores medlemmer.</p> <p>Odense: ingen bemærkninger.</p> <p>Ringø: Mette deltager i TR-uddannelse 2 dage i næste uge. Har fået adgang til DTS SharePoint mv.</p> <p>Svendborg: funktionsleder har sagt op, der konstitueres en midlertidig leder indtil der er fundet ny funktionsleder, som forventes at kunne ansættes pr. 1. august. Der er pt. stillingsopslag ude vedr. ca. 8-10 ledige stillinger fordelt på 2 afdelinger.</p> <p>Spillemyndigheden: medarbejdere er nu blevet samlet i Englandsgade, så er stadig i gang med af finde sig til rette.</p> <p>Haderslev: fået nyt medlem fra Fredericia. Til PB i Haderslev er der få tilmeldinger.</p> <p>Esbjerg: modtaget 2 forslag til OK 24. Et medlem er stoppet. Udarbejdet liste med forklaringer på de forskellige muligheder for seniorordninger til medlemmerne.</p>
<p>4) HB-dagsorden (D – B)</p>	<p>HB-dagsorden:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Velkomst 2. Godkendelse af referat 3. OK'24 4. Folkemødet – hvad er vores budskaber i forhold til følgende overskrift: Hvor skal vi hen, Skat? 5. Evaluering af Tillæg '23. 6. Orientering og drøftelse af situationen i FH 7. Mundtlig status på flytninger og bygninger. 8. Kongressen '23 9. TAT-fusionen – tilbagemeldinger fra eventuelle medlemsmøder/kredsmøder mv. 10. Status vedrørende PB – er der noget, som vi kan gøre på nuværende tidspunkt. 11. Nyt fra Kredse, TR-fora, udvalg mv. 12. Nyt fra sekretariatet 13. Eventuelt økonomioversigt

	14. Eventuelt
5) Orientering fra afdelinger (O)	<p>Koordinerende og TR-formænd kan orientere til fælles interesse. Orientering om arbejdsmiljø og kompetence.</p> <p>Formue/investering: afholdt dialogmøde, drøftet regler for 0-dage, der er forskellige udmeldinger om reglerne.</p> <p>Borger: har fået ny underdirektør (Bente Bill).</p> <p>Person: Konstitueret funktionsleder Morten Just som underdirektør i stedet for Bente Bill, der har været samtaler med nye emner, hvor en blev tilbudt stillingen, men vedkommende sprang fra. Der vil komme genopslag. Der er i direktionen fokus på digital mindset både for ledere og medarbejdere. Snak om udnyttelse af de enkelte adresser også ifm. flexibel seating. Resultat af tillægsforhandling er meldt ud.</p> <p>Jura: center for straffesager rekrutterer en del nye medarbejdere. Afholdes SU-møde 5. juni. Kritik for rigsrevisionen af for lang sagsbehandlingstid. Færdig med tillægsforhandlingen.</p> <p>Borgervejledning: peak er overstået, der er en del sager med lange svartider. Tillægsforhandlingerne er færdige med et ok resultat.</p> <p>DC Middelfart: underdirektør har fået hele ansvaret for alle områder under Insolvens. Tillægsforhandlingerne er færdige.</p> <p>Udland: der har været afholdt dialogmøde d. 25. april. Ingen lønsum til nyansættelser nu, først efter sommerferien – dog ikke udsigt til fyringer. Der har været afholdt workshops til at finde frem til automatiske løsninger ifm. diverse opgaver. Afholder afdelingens dag d. 25. maj – afholdes i Middelfart.</p> <p>AMR: der er langt imellem møderne. Mangler gennemgang af resultat af medlemsundersøgelsen. Medarbejder har fremsendt forslag om rygeforbud i skatteforvaltningen.</p> <p>VURDST: der er iværksat Flexible seating i Ejendomsvurderingscenter 1, Roskilde, har givet anledning til lidt røre blandt de berørte medarbejdere ifm. indretningen og opstart. Styrelsesdirektør kommer på besøg i Ejendomsbeskatningscenter i Svendborg d. 23. maj. Der er givet enkelte seniorordninger med stor variation i tildeling af antal dage.</p>
6) Økonomi	<p>Forbundets økonomi. Jeg vil give en orientering fra væres første drøftelse i HB og håber på en generel drøftelse (havde håbet det var et særskilt punkt på dagsorden)</p> <p>Drøftelse af forskellige emner, bl.a. størrelse af medlemskontingent, afholdelse af møder på TEAMS kontra fysiske møder.</p>
7) Eventuelt	<p>Plads til åben debat / orientering</p> <p>- DatalønTid (information fra formanden)</p>

	<p><i>Der er fra sekretariatets side indsendt forslag til rettelser/forbedringer af systemet – der er stadig udfordringer med at enkelte mangler udbetaling af refusion af afholdte udgifter.</i></p>
--	---